

Date: 26/01/2026  
Ref: INVICPLC-ADX/FY2025

التاريخ: 26/01/2026  
المرجع: INVICPLC-ADX/FY2025

**Disclosure and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

**Subject: Summary of unaudited preliminary results for the year ended 31 December 2025**

السادة/ قسم الإفصاح والإمتحان المحترمين  
ادارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**الموضوع : ملخص النتائج الأولية غير المدققة لسنة  
المنتهية في 31 ديسمبر 2025**

Dear Sir,

Please find enclosed summary of unaudited preliminary results for Invictus Investment Company PLC for the year ended 31 December 2025.

Invictus Investment Company PLC's audited financial statements for the year ended 31 December 2025 will be disclosed after the Board of Directors meeting and approval.

Thanks and Regards,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام،

**Amir Daoud Abdellatif Ibrahim – CEO**  
**امير داود عبد اللطيف ابراهيم – الرئيس التنفيذي**



Invictus Investment Company PLC Preliminary  
results for the year ended 31 December 2025

نتائج شركة انفيكتوس للإستثمار بي إل سي الأولية  
للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025

Name of the company	Invictus Investment Company PLC
Date of Establishment	01 March 2022
Paid up Capital	AED 280,000,000
Subscribed Capital	AED 280,000,000
Authorised Capital	AED 280,000,000
Chairman of the board	Osama Daoud Abdel Latif
Vice chairman of the board	Syed Basar Shueb
Managing Director/CEO	Amir Daowd Abdellatif Ibrahim
Name of external Auditor	Ernst & Young
Mailing address	3501 ResCo-Work09, 35 floor, Al Maqam Tower, Adgm Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates
Telephone No	+97146016555
Fax No	+971 4 2994995
Email address	amir.latif@invictustrading.ae

اسم الشركة	انفيكتوس للإستثمار بي إل سي
تاريخ التأسيس	01 مارس 2022
رأس المال المدفوع	AED 280,000,000
رأس المال المكتتب	AED 280,000,000
رأس المال المصرح به	AED 280,000,000
رئيس مجلس الإدارة	أسامة داود عبد اللطيف
نائب رئيس مجلس الإدارة	سيد بصر شعيب
المدير العام / الرئيس التنفيذي	امير داود عبد اللطيف ابراهيم
اسم المدقق الخارجي	Ernst & Young
عنوان المراسلة	3501 ResCo-Work09, 35 floor, Al Maqam Tower, Adgm Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates
رقم هاتف	+97146016555
رقم الفاكس	+971 4 2994995
عنوان البريد الإلكتروني	amir.latif@invictustrading.ae

Major Elements of the consolidated financial statements -  
Preliminary results for the year ended 31 December 2025

العناصر الرئيسية للبيانات المالية الموحدة - النتائج الأولية للسنة المنتهية في  
31 ديسمبر 2025

Particulars	As at 31 December 2025 Unaudited	As at 31 December 2024 Audited
	AED	AED
Revenue	13,255,532,718	8,922,245,631
Gross Profit	631,318,614	214,414,368
EBITDA	443,779,080	161,375,703
Profit for the year	227,864,089	166,317,151
Earnings per share	0.20	0.15
Total Assets	6,757,588,937	4,705,933,488
Total Liabilities	5,315,864,822	3,475,297,463
Total Equity	1,441,724,115	1,230,636,025

These results may differ from audited consolidated financial statements of the company, as these numbers are subject to external audit.

التفاصيل	كما في 31 ديسمبر 2024 مدقة	كما في 31 ديسمبر 2025 غير مدققة
	درهم	درهم
الإيرادات	8,922,245,631	13,255,532,718
أحمالي الربح	214,414,368	631,318,614
الأرباح قبل الفوائد والضرائب والإهلاك والاستهلاك	161,375,703	443,779,080
صافي الأرباح للسنة	166,317,151	227,864,089
ربحية السهم	0.15	0.20
إجمالي الأصول	4,705,933,488	6,757,588,937
إجمالي الالتزامات	3,475,297,463	5,315,864,822
إجمالي حقوق الملكية	1,230,636,025	1,441,724,115

قد تختلف هذه النتائج عن البيانات المالية الموحدة المدققة للشركة، حيث إن هذه الأرقام تخضع للتدقيق الخارجي.

## Summary of Company financial performance for the year ended 31 December 2025

Volumes traded during the year ended 2025 came in at 14.2 Million metric tons compared to 8.2 Million metric tons in 2024, representing 73.2% YoY growth.

Given this increase in trading activity, the Company achieved revenue of AED 13,256 million during the year as compared to AED 8,922 million for the previous year. The revenue increase for the year was approximately 48.57%. EBITDA grew by 175% from 161.38 million to 443.78 million over the same period.

The Company's net profit amounted to AED 227.86 million for the reported year compared to AED 166.32 million in the previous year.

The financial results reflect strong growth in the existing grains and grains derivatives business that saw growth in volumes across most key products and markets. The new acquisition in value addition space also made a solid contribution during the year.

The results achieved are consistent with the company's strategic objectives of growth through market expansion and wider variety of commodities offered to customers and investment in value addition assets in the select products value chains.

Management confirms its commitment and support to continue enhancing its core activities, so as to remain focused on growth during 2026 as well.

Mr. Amr Daoud Abdellatif  
Managing Director/ CEO  
Date: 26<sup>th</sup> January 2026



## ملخص الأداء المالي للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025

بلغت الكميات المتداولة خلال السنة المالية 2025 حوالي 14.2 مليون طن متري مقارنة بـ 8.2 مليون طن متري في عام 2024، بنمو قدره 73.2% عن العام الماضي.

نظرًا لهذه الزيادة في حجم النشاط التجاري، حققت الشركة إيرادات بلغت 13,256 مليون درهم إماراتي خلال العام، مقارنة بـ 8,922 مليون درهم إماراتي للعام السابق. وقد بلغت نسبة نمو الإيرادات للعام حوالي 48.57%. كما ارتفعت الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء بنسبة 175%， من 161.38 مليون درهم إماراتي إلى 443.78 مليون درهم إماراتي خلال الفترة ذاتها.

بلغ صافي ربح الشركة 227.86 مليون درهم إماراتي لسنة المقصص عنها مقارنة بـ 166.32 مليون درهم إماراتي في العام السابق.

تعكس النتائج المالية النمو القوي في أعمال الحبوب ومشتقات الحبوب الحالية التي شهدت نمواً في الأحجام عبر معظم المنتجات والأسواق الرئيسية. كما ساهم الاستحواذ الجديد في مجال القيمة المضافة بشكل قوي خلال العام.

تتوافق النتائج المحققة مع الأهداف الاستراتيجية للشركة المتمثلة في النمو من خلال التوسيع في الأسواق وتقديم مجموعة أوسع من السلع للعملاء والاستثمار في أصول القيمة المضافة في سلاسل قيمة المنتجات المختارة.

تؤكد الإدارة التزامها ودعمها لمواصلة تعزيز أنشطتها الأساسية، بهدف الحفاظ على التركيز على النمو خلال عام 2026 أيضًا.

امير داود عبد اللطيف ابراهيم  
المدير العام / الرئيس التنفيذي  
التاريخ: 26 يناير 2026